

装订方式：折页 材质：封面 128g 铜版纸 size: 60x80mm

**Diifa®**

**SW-D5**  
防水立体声蓝牙耳机使用手册  
Waterproof Bluetooth Stereo Headset

深圳市谱华高科电子有限公司

感谢您购买SW-D5防水立体声蓝牙耳机。本手册将帮助您如何正确使用您的蓝牙耳机。在使用蓝牙耳机之前，您必须先了解熟悉您蓝牙耳机的多功能。为您充分享受您的耳机，启动您的愉快旅程。

**安全规则**

- 为确保安全，请遵守此手册中提供的规则。在使用蓝牙耳机之前，我们建议您阅读此手册。
- 避免靠近锋利物体、不平的表面、金属件、配件和包装，以免损坏任何可能的设备。
- 请不要拆卸、维修本产品。这样可能会导致火灾、电击或者甚至导致损坏本产品。这些部分不在保修之列。
- 请不要用油及其他腐蚀性液体清洁本产品。
- 请不要在易燃的地方使用本产品。

**配件清单**

大号 中号 小号 耳塞

耳机 使用手册

**图示**

- 音量加
- 耳机多功能键
- 音量减
- USB充电接口
- LED指示灯
- 磁吸触点
- 耳塞
- 麦克风
- 麦克风

**连接**

为了确保最佳的音频体验，请尝试每一种不同尺寸的耳机。佩戴正确后耳朵内应感到舒适。佩戴正确。

遵照耳机上的“L”和“R”标记，对应佩戴您的左耳“L”和右耳“R”。请轻轻将耳机附件插入耳道。如果需要，您可以旋转耳机，同时推动以便更好的佩戴此产品。

**充电**

请使用USB线连接手机或电脑AUC-USB接口给耳机充电。

**耳机使用操作说明**

**1 开机 / 关机**

开机：长按耳机多功能键约4秒，指示灯常亮并有提示音  
关机：长按耳机多功能键约4秒，指示灯常亮并有提示音

**2 设备配对：初次连接使用**

开机状态下，长按耳机多功能键约4秒进入配对模式，指示灯红蓝交替快速闪烁。打开设备的蓝牙耳机“SW-D5”并点击连接。

**3 连接成功**：手机连接成功后，指示灯快速闪烁几下，然后闪烁几下。

**4 耳机自动连接**：在关机状态下，长按耳机多功能键4秒，出现蓝灯闪烁，耳机可自动连接到上次已配对过的设备。

**5 自动连接**：手机在关机状态下，将耳机充完电的时候，请快速连接手机耳机多功能键。

**6 打开 Siri**：在耳机待机状态下，双击多功能键打开 Siri。

**结束通话**：来电中短按一下多功能键接听电话，通话中短按多功能键一下结束电话。  
**结束来电**：来电中短按耳机多功能键接听电话。

**播放音乐**：与设备连接后，短按一下多功能键音乐自动播放暂停音乐；音乐播放中短按一下耳机多功能键暂停音乐。  
上一曲：长按“”键约3秒，切换至上曲  
下一曲：长按“”键约3秒，切换至下曲

**音量控制**

唱歌中，通过中、单击“+”，增加音量。单击“-”键，降低音量。

**产品参数**

项目	参数
耳机	蓝牙协议: A2DP/HFP/HSP/DSP
	解码格式: SBC/AAC/MP3
	电池: 450mAh
	通话时长: 4.5小时
	音乐播放时长: 4.5小时
	待机时间: 180小时
	蓝牙距离: 10米
	充电时长: 2.5小时
	产品尺寸: D9.9x18.2mm(耳机部分)

产品认证: FCC/CE/ROHS/BBQ

**注意事项**

- 当耳机进入配对状态时，手机无法连接耳机，请在搜索前确认耳机当前配对状态(在蓝牙设置界面)。
- 如果耳机在一定时间内(约15分钟)找不到配对设备，则自动关机。

**提示**

必须选择正规厂家生产认证过的充电器。如果产品长期(超过3个月)不使用，请对其充电。

**警告**

- 请勿长期将设备置于温度过高(40°C以上)或过低(0°C以下)的环境下，会导致设备损坏。请避免设备充电时，并避免设备的长期使用。
- 不要在潮湿天气下使用设备，可能会导致设备出现故障。请大程度避免。
- 切勿以任何理由拆卸或改装耳机，否则可能导致耳机发生故障或损坏。请将耳机送到授权服务中心进行修理。
- 请将设备及所有配件放在儿童和宠物接触不到的地方，避免小零件可能造成伤害及严重后果。
- 请勿将产品丢入水中。

**故障排除**

故障	原因	解决方法
不能开机	电池电量不足	对耳机进行充电
不能配对	低配不正确	重新配对
无法通话	电量电量不足 耳机未配对	请立即对耳机进行充电 检查耳机是否有配对
耳机自动关闭	电量电量不足	对耳机进行充电
播放有杂音	音量过大或超过音量 耳机与设备距离过远 与音频设备距离过远	调节音量至适当水平 请调整耳机位置并 与音频设备的距离过远
对方声音小	耳机配对不正确	请调整耳机位置并 重新配对蓝牙设备

型号不好，有杂音 距离太远或外界干扰 请用手机在主机侧面或底座外耳机按钮

**服务与支持**

更多产品与服务支持，请登陆官网地址: [www.diifa-tech.com](http://www.diifa-tech.com)

**Diifa®**

**SW-D5**  
Waterproof Bluetooth Stereo Headset

深圳市谱华高科电子有限公司  
Shenzhen Diifa Electronics Co., Ltd.

Congratulations, and thank you for choosing SW-D5 Bluetooth headset. This manual will help you operate the Headset, but you should first familiarize yourself with the Bluetooth functionality of your mobile phone or other devices before using the Headset. To enjoy your time with your product.

**Safety rules:**

- People follow the rules described in this manual closely to ensure your safety before using this Stereo Headset. We would strongly encourage you to read through this user manual.
- Be more way of any edges, uneven surfaces, metal parts accessories and its packaging so as to prevent any possible injury or damage.
- Do not modify, repair or dismantle this Bluetooth Stereo Headset. Doing so may result in fire, electric shocks, complete breakdown of this Bluetooth Stereo Headset, etc. All of which, are not covered under warranty.
- Do not use any flammable or volatile liquid to clean the Bluetooth Stereo Headset.
- Do not use the Bluetooth Stereo Headset in a hazardous location.

**Accessories**

Large Medium Small Ear Tips Headset User manual

**Graphical Representation**

- Key
- Multifunction Button
- Key
- USB Input
- LED Indicator
- Magnetic point
- Eartip
- Adjustable hole
- Microphone

**Fit**

In order to get best audio performance, try every ear tip (small, medium and large). The correct size in your ear to achieve optimal fit and stability.

Please check "L" and "R" headphones are corresponding with your "Left" and "Right" ears before using the products. Please lightly push the capsule into the Ear canal. If desired, you can rotate the headphone while you're pushing for a better fit.

**Charging**

The Bluetooth Headset must be fully charged before first time of use. Use the USB cable to connect the adaptor or computer USB socket to charge the Bluetooth Headset.

**Headset Operation**

**1 Power on/ Power off**

Power on: Press the Multifunction button for about 4 seconds, the indicator light will flash blue with voice  
Power off: Press the Multifunction button for about 4 seconds, the indicator light will flash red with voice.

**2 Pairing: first time to use**

In power off status, press the Multifunction button for about 6 seconds into pairing mode. The indicator light will flash red and blue alternately. Then turn on your device Bluetooth to search "SW-D5", and click connect.

**3 Connected successfully**: When the headset connected successfully with your device the indicator light will flash blue 2 times then flashes once every five seconds.

**4 The Headset automatically connect device**: Press Multifunction button about 4 seconds, the headset will automatically connect the device which before paired.

**5 Manual quickly connect back to the device**: when the interference is strong, please click the Multifunction button to connect to the before paired device.

**6 Open Siri**: Under connection status, double click Multifunction Button to open Siri

**Calling**

Answer/End call: Short press the Multifunction button once to answer the incoming call. Short press the Multifunction button once to end a call. Reject call: Double click the Multifunction button to reject the incoming call.

**Play music**

Play music: Press the Multifunction button once to play music. Pause music: Press the Multifunction button once to pause music. Previous song: Press "+" 3 seconds to change to previous song. Next song: Press "-" 3 seconds to change to next song.

**Volume Control**

Volume Up: Click "+" to increase volume  
Volume Down: Click "-" to decrease volume

**Specification**

Items	Specifications
Headset	Bluetooth Profile: A2DP/HFP/HSP/DSP
	Codec: SBC/AAC/MP3
	Battery: 450mAh
	Talk Time: 4.5 hours
	Music Time: 4.5 hours
	Standby Time: 180 hours
	Wireless Range: 10m
	Charging Time: 2 hours
	Dimension: D9.9 x 18.2 mm (Earbuds)

Certificates: CE/FCC/ROHS/BBQ

**Notice**

- The mobile can not find the headset if the SW-D5 is not paired. Please ensure the headset is in pairing mode before you search it. (red and blue light flashing alternately)
- If the headset can not find any pairing device for five minutes, it will power off automatically.

**Warm tips**

You must search a qualified adapter to charge this product. You must charge the Bluetooth headset if it has not been used for more than 3 months.

**Warning**

- Do not put the product at the environment of too low or too high temperature for a long time, that may cause deformation, reduce the battery capacity, even shorten service lifetime.
- Do not remove or modified headset for any reason, otherwise may lead to headset fault or burned, please send headset to authorized service center for repairs.
- Place the device and all accessories out of the reach of children and pets, small parts may be swallowed cause suffocation and serious consequences.
- Do not put the headset into the water.

**Troubleshooting**

Phenomenon	Reason	Solution
Charging up failure	low battery	charge for the headset
No sound after paired	no pairing	re-pairing
Red light flashes during charging	low battery warning	please charge immediately
Ear not automatically	Headset didn't put into the charging cable well	check the headset if it's well put into
Ear not automatically	low battery	charge for the headset
Ear not automatically	volume is too high or environment is too noisy	adjust volume or change environment
Ear not automatically	headphone is too far away from device	adjust environment or shorten the distance between headphones and device
Ear not automatically	long wear of headphone	adjust headphone position
Ear not automatically	environment disturbance or headset is too far away from device	be away from the interference or shorten the distance between headphone and device

**Warranty and support**

For more products and supports, please visit our company website: [www.diifa-tech.com](http://www.diifa-tech.com)

FCC Caution.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.